
Hvorfor vælge folkeskolerne i Ishøj? 
Dialogmøde med Børne- og Undervisningsudvalget, forældrebestyrelser og skolebestyrelser

Dato: Torsdag den 5. oktober 2016 kl. 17.30 – 20.00 

Sted: Ishøj Idræts & Fritidscenter kursuslokale 1 – 3.

Deltagere: Børne- og Undervisningsudvalget, forældrebestyrelser og skolebestyrelser, skoleledere, 
dagtilbudsledere, direktør for Velfærd og Undervisning Lisbet Lentz, Centerchef for Dagtilbud og 
Skoler Susanne Poulsen samt konsulenter fra Center for Dagtilbud og Skoler.

FORMÅL
Formålet med dialogmødet er, 
 at præsentere og tegne et billede af skolerne og skolevæsenet i Ishøj Kommune, og hvad vi kan tilbyde.
 at give forældrebestyrelsesmedlemmerne lejlighed til at spørge ind til de elementer, som de er mest 

nysgerrige på.

FORM OG INDHOLD
17.30 – 17.45: Der serveres sandwich.

17.45 – 18.00.: Velkommen og orientering fra formanden
Formanden for Børne- og Undervisningsudvalget Jeannette Merklin byder velkommen og 
giver en kort orientering om aktuelle sager fra udvalget.

18.00 – 18.30: Hvorfor vælge folkeskolerne i Ishøj?
Jeannette Merklin, Henriette Ritz Kylmann forkvinde for skolebestyrelsen på Vejlebroskolen 
og Kirsten Koudahl-Pedersen skoleleder på Vibeholmskolen giver deres bud på spørgsmålet: 
Hvorfor Vælge folkeskolerne i Ishøj?

18.30 – 19.20: Cafemøde om folkeskolerne i Ishøj
Skolebestyrelsesformanden og skolelederne for de enkelte skoler svarer på spørgsmål fra 
deltagerne om deres skole og skolevæsenet i Ishøj Kommune i små skolecaféer.
Deltagerne kan besøge skolecafeerne på skift efter eget ønske.

19.20 – 19.40: Hvordan spreder vi det gode budskab om folkeskolerne i Ishøj til andre forældre?
I grupper drøfter deltagerne ideer og gode råd til, hvordan kommunen og skolerne kan 
kommunikere om skolerne til forældre til kommende skolebørn.

19.40 – 20.00: Budget 2017
Den 4. oktober vedtager byrådet i Ishøj Kommune budgettet for 2017.
Direktør for Velfærd og Undervisning Lisbet Lentz orienterer om budgettet.


